
Zapisnik 2. seje sveta staršev Vrtca Murenčki pri OŠ Davorina Jenka Cerklje na Gorenjskem v šol. 
letu 2022/2023; 15.06.2023 

 

Na sestanku je bilo prisotnih 8 staršev, predstavniki 8 skupin, ter vodja vrtca gospa Renata Perne. 
Prisotni so bili naslednji predstavniki posameznih skupin: Jožica Martinjak iz skupine Pikapolonice, 
Helena Božič Janežič iz skupine Polžkov, Sabina Zgaga Markelj iz skupine Ježkov, Marjetka Glavič iz 
skupine Zajčki, Neža Tadl iz skupine Čebelice, Neža Germovnik iz skupine Medvedki, Lucija Močnik iz 
skupine Miške ter Petra Berčič iz skupine Račke. Odsotni so bili predstavniki skupin Metuljčki, Mucki 
Veverice in Žabice. 

1. Seja sveta staršev je potekala po naslovljenih točkah iz zapisnika 1.seje letošnjega šolskega 
leta. Predsednica sveta staršev gospa Helena Božič Janežič, njena namestnica gospa Tadeja 
Begelj in zapisnikar gospa Marjetka Glavič ostajajo na svojih funkcijah. 

 
2. Podjetje Solvita se je izkazalo za prilagodljivo in odzivno, morebitne spremembe jedilnika so 

pravočasne. Zadovoljstvo je obojestransko, starši ne poročajo o pripombah.   
V izogib premajhnim količinam hrane, se je 14 dni merilo potrebe pri posameznih obrokih, na 
podlagi česar so prilagodili količinska razmerja.    

 
3. Ozrli smo se na vzgojno izobraževalno delo v preteklem šolskem letu. Načrt je sledil 

metodologiji »Korak za korakom«, ki spremlja in vzpodbuja osebno rast posameznika.  
Izjemno razširjena je bila pestrost interesnih in nadstandardnih dejavnosti. Skozi leto so bili 
izvedeni  vsi načrtovani projekti, razen obisk ZOO, ki je še v teku, saj je bila uskladitev terminov 
zaradi deževnega vremena za vse skupine letos nekolikšen izziv. Med projekti je ponovno 
dobro uspel Miklavžev sejem in Dan vrtca, ki je z ocenjevanjem preko smejkotov na dan 
dogodka beležil izjemno zadovoljstvo. Na plavalnem taboru so bili otroci deležni dobrih 
mentorjev, ki so izredno dobro poskrbeli zanje, ravno tako je bila pohvaljena tudi izvedba 
Vrtca v naravi (CŠOD Škorpijon) – sodelujoči so bili dobro pripravljeni in prilagodljivi 
vremenskim razmeram, ki v danem trenutku niso omogočale izvedbe posamezne dejavnosti. 
Uspešno je bilo izpeljano povezovanje s šolo (skupni dan v gozdu, druženje s prvošolci), Dan v 
Zalogu (druženje v Cerkljah je odpadlo zaradi vremena), sodelovanje s knjižnico (tudi mlajše 
skupine - Polžki), povezovanje z domom Taber in predstave vzgojiteljic, ki vsakič znova 
navdušijo s svojimi talenti za nastopanje in ustvarjanje (skupina »Vzgojiteljice za otroke«). 

 
4. Sklad vrtca deluje kot podračun šolskega sklada in trenutno šteje okoli 12.000€. Znesek je 

seštevek lanskega doprinosa, prispevkov z Miklavževega sejma (cca 2500€) in zbranih sredstev 
pri projektih ter donacijah. Med slednjimi je pomembna donacija NLB, ki je svoj del namenila 
izgradnji senzorne sobe v Cerkljah. V ta namen je iz sklada skupno odobrenih 7000€. Soba bo 
v začetku namenjena otrokom, ki imajo posebne potrebe in ne bo prosto dostopna. Elementi 
za v sobo naj bi se skozi čas dokupovali.  
Iz sklada so se tekom leta krili stroški prevoza otrok na plavalni tečaj, avtobusni prevozi, 
pomoč socialno ogroženim skupinam ipd..  
V letošnjem letu smo z novimi motoričnimi in didaktičnimi igračami opremili 6 igralnic 
oddelkov vrtca, kar je 3 več kot je bilo prvotno planirano. Igrače dobivajo po vrsti od starejših 
proti mlajšim skupinam.  



Na vzhodni strani bo v letošnjem poletju potekala izgradnja večjega peskovnika, saj trenutni 
ne omogoča dovolj prostora, glede na kapaciteto otrok. Dodatna igrala na igrišče ne bodo 
nameščena, saj bi tako izgubili prostor za prosto igro otrok.  
Osebje, ki izvaja dodatne dejavnosti izven rednega delovnega časa, stroškovno ne bo krito iz 
sklada.  
Vezano na senčenje zunanjih površin, je za igrišče na zahodni strani izbran izvajalec del, ki bo 
namestil 3 jadra, ki bodo nadomestila bolna drevesa, ki so jih v letošnjem šolskem letu 
odstranili. Izvedba je bila načrtovana še pred poletjem. V poletnem času se pričakuje tudi 
obnova lesenega opaža na stavbi vrtca. 
V Zalogu je do konca leta predvidena pridobitev gradbenega dovoljenja za izgradnjo vrtca z 8-
mi oddelki. 
 

5. V letošnjem letu beležijo veliko število otrok, ki so prijavljeni celotno obdobje poletnih 
počitnic. Zaradi optimalnejše organizacije poletnega varstva in  dopustov delovnega osebja, 
je bil vsem staršem posredovan mail za ponoven razmislek o potrebi po nujnem varstvu v času 
poletnih počitnic.  
 

6. Od tematik, ki so jih naslovili starši je bila izpostavljena le ena in sicer menjave vzgojiteljic v 
oddelkih. Zaradi omejitev delovnega sistema, so menjave osebja žal neizogibne.  
 

7. Podan je bil predlog v sklopu tematike o senzorični sobi. Ker je soba locirana v Cerkljah so 
predstavniki staršev iz Zaloga predlagali, da se pri nakupu novih elementov v prihodnje preveri 
dobavljivost tisti, ki bi mogočali tudi prenos na drugo lokacijo in s tem vključenost enote Zalog. 

 
8. Ob koncu sestanka so starši pohvalili delovanje in angažiranje strokovnih sodelavcev v vrtcu. 

 

 
Cerklje na Gorenjskem, 20.06.2023                                                     Zapisnikar: Marjetka Glavič 


